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Organ Förbundsstyrelsen för Sjuhärads Samordningsförbund 

Tid Fredag 21 mars, (start med medlemssamråd 13.30) kl.14.30 -16.00  

Plats Borås, Sturegatan 42, vån 3, lokal 4317 intill Borås fullmäktigesal  

 
      

Beslutande      
Ann-Charlotte Angren, Arbetsförmedlingen 

Cecilia Dahlquist, Försäkringskassan  

Eva-Karin Haglund (S), Tranemo kommun  

Ireen Wolter (L), Ulricehamns kommun  

Kjell Persson (M), Svenljunga kommun  

Lars-Erik Olsson (S), Bollebygds kommun  

Leif Dahl (S), Västra Götalandsregionen  

Yasin Abbes (S), Marks kommun      

 

Ersättare 
Kathleen Wireklev (M), Tranemo kommun 

Johan Larsson (S), Vårgårda kommun  

Kerstin Göss-Lindh (S), Svenljunga kommun 

Magnus Lennartsson (SD), Herrljunga kommun 

Tommy Mårtensson (S), Ulricehamns kommun 
 

Övriga 
Anna Fagefors, Förbundschef 
 

 

Omfattning  
§§ 10-21 

 

 

 

------------------------------------------------------ 

Sekreterare Anna Fagefors 

 

 

 

 

------------------------------------------------------ 

Ordförande Leif Dahl  

 

 

 

 

------------------------------------------------------ 

Justerare  Yasin Abbes 

Justeringsdatum 2025-03-26 
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§§ Ärenden             Beslut 
10 Mötet öppnas, godkännande av dagordning  

Dagordningen godkänns. 

11 Val av justerare  

 

Yasin Abbes justerar. 

12 Föregående protokoll, den 3/2 2025 

Föregående protokoll är anslaget: www.sjusam.se  

Protokollet godkänns och 

läggs till handlingarna. 

 

13 Samtal utifrån medlemssamråd 

Vikten av förbundets målgrupp att komma i arbete, 

om så bara deltid, är viktig för det stora 

kompetensförsörjningsbehov som påpekas. 

Kommunernas arbete för unga ser lite olika ut. 

Folkhögskolorna är ett viktigt komplement och 

viktigt att kommunerna gör förebyggande arbete. 

Försäkringskassans önskemål, längre insatstid, kan 

behöva lyftas med stöd av beredningsrepresentanter. 

 

 

Styrelsen noterar att frågor 

kan behöva diskuteras vidare, 

exempelvis vid kommande 

heldag. 

 

14 Uppföljning efter beslut om årsredovisning 

Presidiet har medverkat i digitalt möte med 

förbundets revisorer och sakkunniga biträden. 

Granskningsrapporter har inkommit inför mötet och 

skickats till medlemmar för prövning av 

ansvarsfrihet samt till styrelsen för uppföljning. 

 

Ett förbättringsarbete är att framåt inkludera en 

tydligare bedömning om huruvida förbundet når 

finansiella samt verksamhetsmässiga mål och kraven 

för god ekonomisk hushållning därmed kan anses 

vara uppfyllda. 

 

 

Styrelsen noterar att 

revisorerna förordar att 

styrelsen beviljas 

ansvarsfrihet för 2024. 

15 Attest och delegationsordning, Bilaga 

Översyn har skett av dokumentet i sin helhet. 

Tjänsteskrivelse bifogas med förslag på 

komplettering och tydliggöranden. 

 

Styrelsen beslutar att ändra 

attest och delegationsordning 

i enlighet med bilaga. 

16 Riskanalys    

Med befintlig internkontroll som grund diskuterar 

styrelsen vilka risker förbundet löper och vad som 

utifrån det behöver uppdateras i dokumentet. 

Konstateras att punkten tappa kvalitet och 

kontinuitet behöver diskuteras vidare och att 

omstrukturering kan behöva ske för att tydliggöra 

punkterna utifrån prioritet i risktyngd.  

 

 

Styrelsen uppdrar åt presidiet 

att sammanställa förslag till 

beslut. 

17 Internkontroll  

Vice ordförande har gjort stickprovskontroll av fyra 

utbetalningar som alla bedöms vara korrekt 

attesterade med kostnader kopplat till verksamheten.  

 

 

Årets första internkontroll av 

utbetalningar är genomförd 

utan anmärkningar. 

https://www.sjusam.se/wp-content/uploads/2025/02/Protokoll-20250203-Styrelsemote.pdf
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18 Verksamhetsuppföljning 

A, Aktiv kraft 

Förbundschef har besökt alla verksamheter och tagit 

del av hur verksamheterna löper på. Alla har 

påbörjat nya uppföljningen men rutiner inte satta. 

Till viss del gemensamma frågeställningar och 

insatser för personal genom projekt Vilja.  

  

B, Gröna vägen 

Verksamhet löper på och uppföljningen tydligt 

etablerad. Kontakter per telefon och gemensamt 

samverkans-möte med Arbetsförmedling och 

Försäkringskassa.  

 

C, ESF-projekt Vilja 

Styrgruppsmöte genomfört med stort fokus på 

studiebesök till Finland och frågor om utvärdering 

och implementering. Utmaningar att implementera 

kostnadsdrivande insatser. Stor efterfrågan på ACT, 

både för individnytta och för grupphandledning. 

 

 

 

A, 

Styrelsen tackar för 

informationen 

 

 

 

B, 

Styrelsen tackar för 

informationen 

 

 

 

C,  

Styrelsen tackar för 

informationen 

 

19 Aktuellt från förbundschef   

Vid sidan av ordinarie kansliarbete sker fortsatt visst 

arbete inom projekt Vilja och dialog med 

verksamheter. Bland annat kring frågor om rutiner 

för avidentifierad uppföljning och eventuella 

anpassningar av insatser. Är det lämpligt att samla 

medlemmar på operativ nivå kring vissa frågor? 

Diskussion med styrelsen om olika behov hos 

målgruppen och vad som ligger bakom dagens 

utformning av verksamheter och tidsperspektiv.   

 

  

Styrelsen önskar ta del av mer 

om förbundets verksamheter 

och analys/ställningstaganden 

till grund för dagens utbud. 

20 Aktuellt från medlemmar 

Ev. ytterligare information från styrelseledamöter i 

frågor som kopplar an till samordningsförbundet? 

 

 

Medlemmarna har informerat 

varandra vid dagens samråd. 

21 Övriga frågor, mötet avslutas Mötet avslutas. 

 


